
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted: hos Anette Nørskov Schultz, Skovbakkevej 61. 
Tidspunkt: mandag den 23. februar 2009 kl. 20.00 
Tilstede: Anette Nørskov Schultz, Henrik Tovgaard, Thomas Wøhlk, Jacob Bækby 

Hansen, Morten Andersen samt Line Jespersen og Dorthe Siegenthaler fra grønt  
udvalg under punkt 2 og 3. 

 
1. Økonomi 
2. Generalforsamling 
3. Grønt udvalg 
4. Post & meddelelser 
5. Eventuelt 

 
 
Ad 1. Økonomi 
 
Regnskab er underskrevet af revisor. Klar til generalforsamling. 
 
 
Ad 2. Generalforsamling  
 
Køreplan er klar. Småændringer til udkast laves af Anette Nørskov Schultz. 
 
Bestyrelsesmedlemmer mødes 30 minutter før generalforsamlingen – kl. 18.30 
 
Praktiske ting: 

• Thomas medtager projektor 
• Anette udarbejder præsentation 
• Morten afhenter nøgle til skolen 
• Morten sørger for forplejning 

 
Derudover er der modtaget forslag fra Alice Nørgaard & Niels Kristensen omkring 
præcisering af retningslinierne for vore grønne områder samt sammenhængen i områderne. 
Forslaget er modtaget rettidigt, så det kopieres og rundsendes til alle beboere sammen med de 
gældende retningslinier fra grønt udvalg og bestyrelsen – dermed har alle 
baggrundsinformation til debatten på generalforsamlingen. Anette kopierer. Morten og 
Henrik runddeler. 
 
 
Ad 3. Grønt udvalg 
 
Forbereder selv lidt omkring året der er gået til at supplere bestyrelsens beretning til 
generalforsamlingen. Fremlægges af grønt udvalg. 
 
Arbejdsopgaver for 2009 drøftet. Tages op på første møde efter generalforsamlingen. Det 
indstilles til, at det første møde mellem bestyrelsen og det grønne udvalg afholdes sammen 
(efter bestyrelsen har konstitueret sig). 
 
 



Ad 4. Post & Meddelelser 
 
Ingen. 
 
 
Ad 5. Eventuelt 
 
Problemet med råger i området:  Forsøger at få lov til at søge tilladelse omkring regulering. 
Vedholder lodsejer, at der ikke må foretages regulering, så er det vanskeligt at få lov til at 
gøre mere. 
 
Bedre skilte ang. Lastbilskørsel ifbm sivevej: Kommunen undersøger mulighederne for bedre 
skilte – bestyrelsen har ikke hørt mere siden sidst. Henrik Tovgaard rykker for svar.  
 
Fradrag for forbedringer (se tidligere referater) – Morten Andersen rykker. Svaret er meget 
forsinket. 
 
Til salg: Nr. 79 er til salg. 
 
 

Referent: Anette Nørskov Schultz 


